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Verslag Begeleidingscommissie Nobian

d.d. dinsdag 12 september 2023, locatie City Hotel Winschoten  19.00 uur

Aanwezig:
Leden Begeleidingscommissie (BC): 3 leden

 
Namens Nobian: 3 personen 
 
Notulist 
 
 

Agenda: 

1.  Mededelingen 

2.  Vaststellen: 

• Verslag 3e BC Zuiderveen 

• Huishoudelijk Reglement 

• Verslag 5e BC Zuiderveen van 20 juni 2023 

3.   Openstaande actiepunten vorig overleg 

4.   Link aangepaste stukken aanvraag omgevingsvergunning voor de    

  evaluatieboring ( incl. risico analyse) 

5.   Participatieplan 

6.   Uitkomsten 1e keukentafelgesprekken – Waar WEL en waar juist 

  NIET ontwerpen? 

7.   Tekentafelsessies – Hoe en met wie gaan we die organiseren? 

8.   Contactmogelijkheden – Waar moet onze informatie te vinden  

  zijn? 

9. Volgende overleg 14 november 19.00 uur City Hotel Winschoten 

10. W.V.T.T.K. 
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1. Mededelingen

De aanwezigen raken wachtend op enige afwezigen al in gesprek over allerlei zaken.

1 lid BC geeft aan te stoppen in de BC en licht het besluit nader toe. Er spelen een

aantal factoren mee. De persoon ervaart deze bijeenkomsten als constructief en

zinvol. Echter er zijn meer dingen, die momenteel de volle aandacht ook nodig

hebben. Daarnaast was de conclusie dat er toch wel keuzes gemaakt moesten

worden waar de persoon de energie in kan steken. Hij/zij geeft daarbij ook aan dat

de sfeer van overleg met de vertegenwoordigers van Nobian doorgaans in een



prettige sfeer verlopen en als constructief ervaren. Toch heb je wel te maken met 

een grote organisatie, er zitten gelden achter, de zoutwinning heeft invloed op  de 

huizen; de omgeving wordt wel verstoord. Dat is iets wat ook Nobian niet kan 

wegnemen. 

De bezetting van de BC wordt toch wel mager, zo wordt opgemerkt. Jammer. Het 

blijkt dat de mensen niet echt gemotiveerd zijn om bv zitting te nemen in deze groep.  

Geconstateerd wordt dat het wel handig is om ook de contactgegevens van de leden 

te hebben i.p.v. alleen een mailadres. Een appgroep wordt ook genoemd als 

alternatief. Upgrade contact gegevens: Nobian 

Naast het effect op de leefomgeving wordt ook opnieuw het aspect veiligheid 

genoemd waar de mensen mee te maken (kunnen) krijgen. Als inwoner wil je 

zekerheid. 

Nobian realiseert zich dat en meldt dat men bezig is met een garantiefonds op te 

richten. Een van de voorwaarden betrof ook zaken als hoe zit het met schade 

afwikkeling en er wordt inmiddels gewerkt aan dit garantiefonds. Nobian is bezig met 

het creëren van een omgevingsfonds (wellicht eea te combineren met Heiligerlee) 

Streven is dit rond januari 2024/2025 gereed te hebben. Wat betreft de besteding 

van deze gelden is er input wenselijk. Daarnaast is het ingewikkeld om dit goed op 

papier te krijgen. Er zijn meerdere partijen bij betrokken en alles moet goed worden 

vastgelegd. Een vast deel van de winst van Nobian zal in dit fonds worden gestort. 

Met daarbij de garantie dat een eventueel faillissement geen enkel gevolg zal hebben 

voor dat fonds. 

Enerzijds is er de economische noodzaak van de zoutwinning; eerder is in ander BC 

overleg ook de term van nationaal belang genoemd als mogelijk argument tegenover 

de individuele belangen van de betrokkenen uit de omgeving van de 

winningslocaties. Echter Nobian stelt heel duidelijk dat de zoutwinning niet van 

nationaal belang is. Waterstof is dat bv wel. Een aanvraag voor een boring doorloopt 

dan ook dezelfde route als voor andere boringen.  

 

2. Vaststellen aantal stukken 

• Verslag 3e BC Zuiderveen > vastgesteld 

• Huishoudelijk Reglement> geen verdere opmerkingen op aangepaste 

voorliggende versie. 

• Verslag 5e BC Zuiderveen 20 juni> vastgesteld 
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De agendapunten 3, 4 en 6, 7 lopen in het overleg in elkaar over.

Jammer dat personen stoppen als lid van de BC. Nobian benadrukt het belang

van de input van de BC-leden. Te horen wat er beter kan. Openheid is daarbij

een cruciale factor. Daarnaast is het zo belangrijk om eenduidende informatie te

verstrekken aan de mensen en goed te (blijven) communiceren.

Een aantal recente korte mededelingen:

➢ n.a.v. artikel DvhN zijn er afspraken gemaakt op verzoek van de gemeente



Er werd in het artikel erg op de man gespeeld.

➢ schademelding van lekkage / oorzaak vandalisme. Er zijn een aantal

maatregelen genomen (w.o. camera).

➢ Zeer recent is er overleg geweest van Nobian met de Stichting. Daarbij

kwamen onderwerpen als communicatie, belangenbehartiging, de behoefte

aan informatie ter sprake. Streven is de communicatie te verbeteren.

De BC-leden wisten niet dat dat overleg had plaatsgevonden, zo bleek. Was

wel prettig geweest dat even te laten weten.

 

Keukentafelgesprekken

Het gesprek gaat verder over de ervaringen van de gesprekken aan de

keukentafel. Nobian: we moeten nadenken hoe we het vervolg vorm gaan

geven. Er is veel informatie opgehaald hoe de mensen aankijken tegen de

plannen en gevolgen van de zoutwinning. Volgende stap is de informatie op

basis van de individuele gesprekken te bundelen en te kijken naar hoe verder

in dit proces.

Een ontwerpsessie zou daartoe georganiseerd kunnen worden. Bij de

inloopsessie n.a.v. concrete plannen kan men reageren en meedenken.

Het is en blijft belangrijk om zo breed mogelijk informatie op te halen van de

mensen. Daarover breed te communiceren via een aantal nader te bepalen

kanalen. Informatie met tekeningen beschikbaar hebben, waarop duidelijk te

zien is hoe, wat en waar. Ook aandacht daarbij voor gevolgen van hinder (bv

geluidshinder), veiligheid, waardevermindering, aangeven wat Nobian terug

gaat doen voor de omgeving, informatie over hoe het transport zal gaan

(route). De opbrengst van alle inbreng kan worden weergegeven en met een

kaart inzichtelijk worden gemaakt.

Zowel de mensen, die in het bewuste winningsgebied wonen als de mensen,

die uitkijken op dat gebied zullen een uitnodiging krijgen voor de inloopavond.

De opbrengst (resultaat van de gesprekken) kan leiden tot minder cavernes,

dat kun je zichtbaar maken op de kaart. Evenals hoe de natuurgebieden,

waarover ook veel mensen zich hebben uitgesproken (doelend op het behoud

hiervan) er uit kan gaan zien. Op basis van de keukentafelgesprekken wordt

een plan gemaakt. Bereikbaarheid, onderhoud en transport > daarover zal

informatie  beschikbaar moeten zijn. Er zijn meerdere varianten denkbaar.

Informatie over het garantiefonds en de compensatiemogelijkheden, die in

ontwikkeling zijn, kan zeker worden meegenomen. Het zal enige tijd vergen

om duidelijkheid te kunnen geven over dat op te zetten traject.
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Er zullen een aantal aspecten goed moeten worden geborgd, zoals juridisch,

qua organisatie, financiële zekerheid (“geoormerkte” gelden).- Men hoopt ook

hiermee een stuk vertrouwen terug te kunnen krijgen.

Duidelijk is dat een definitieve tekening pas kan ontstaan nadat overleg is

geweest met de betrokken bewoners in dit gebied.

5.   Participatieplan
      Opgemerkt wordt dat er nog een aantal aanpassingen nodig zijn.
      De leesbaarheid kan beter, is te technisch in huidige vorm. Ook moeten de afkortingen



      eruit. BC merkt op dat het mooi is, dat dit plan er ligt. Het maakt alles een stuk
      inzichtelijker en geeft zo ook de nodige transparantie. Nobian: we zijn bezig met een      

      eigen site, waarop alle info te vinden is.

      Proefboring: Er zijn 2 punten hiervoor getekend op de kaart. BC vraagt wanneer
      wordt bepaald of het zal gaan om 1 dan wel om 2 boringen en duidelijk wordt waar men
      zal gaan winnen? Dat is voor de bewoners relevante informatie. Deze kaart zorgt zo voor
      onrust, aldus BC. Nobian antwoordt dat een aanvraag binnen 2 maandn wordt
      gedaan, maar zal e.e.a. navragen.

 
7. Tekentafelsessies
     Voorafgaand komt eerst de bezetting van de BC groep ter sprake. Het vertrek van 2
     leden van de BC is helaas een feit. Uitbreiding van de BC vindt iedereen wenselijk.
     Je wilt en kunt ook niet vanuit een kleine groep hierover met Nobian overleg hebben.
     Er zullen enkele mensen worden benaderd of ze interesse hebben. Geconstateerd wordt
      dat de behoefte aan dit soort overleggen niet groot is bij het merendeel van de bewoners.
     Gaan we door, vraagt men zich af? Voorop staat dat er sprake moet zijn van een
     representatieve inbreng van meerdere personen. De huidige leden geven aan zich zeker
     in te willen zetten voor de BC.
     Nobian laat op de beamer een voorlopige kaart zien waarop resultaten zijn ingetekend
     op basis van de keukentafelgesprekken. Daarin worden opties weergegeven.
     Een duidelijke afdruk van deze kaart komt nog naar de BC. (Nobian)
     Een dergelijke kaart maakt de opties beter zichtbaar, mits de afdruk goed duidelijk is!
 
8. Contactmogelijkheden  waar info beschikbaar zal zijn
    Hiervoor zullen een aantal kanalen beschikbaar komen zoals de website, publicaties in
    lokale bladen zoals Streekblad, DvhN, Oldambtnu, uitnodigingen per post
    Zodra de definitieve plannen er zijn, het proces van de aanvraag hebben doorlopen zullen
    Deze daar ter inzage liggen.
    Inloopavond dinsdag 26 september
     Nobian licht kort toe hoe deze avond eruit gaat zien.
 
9.Volgende overleg 14 november Winschoten
    Praktisch levert de vergaderdag(maandag) problemen op voor 1 lid van de BC.
    Er wordt afgesproken deze te verplaatsen naar de maandag. Nobian komt met
     een voorstel voor een nieuwe datum.
 
10 W.V.T.T.K. :  
     Het was een avond die in een prettige sfeer verliep, aldus BC en daar sluit iedereen  
     zich bij aan. 
      
 
 

 

 

 

 

 

 

 



 

 


